



ПРИГЛАШЕНИЕ INVITATION

Конференция с международным участием

СТАНОВЛЕНИЕ И РАЗВИТИЕ МЕДИКО-БИОЛОГИЧЕСКИХ НАУК В РОССИИ:
РОССИЙСКАЯ АКАДЕМИЯ НАУК И ИНСТИТУТ ЭКСПЕРИМЕНТАЛЬНОЙ МЕДИЦИНЫ

Conference with international participation

FORMATION AND DEVELOPMENT OF HEALTH AND BIOLOGICAL SCIENCES IN RUSSIA:
THE RUSSIAN ACADEMY OF SCIENCES AND THE INSTITUTE OF EXPERIMENTAL MEDICINE



28–29 сентября 2023 г., Санкт-Петербург
September 28–29, 2023, St. Petersburg

Dear colleagues!

We invite you to participate in the conference dedicated to the 300th anniversary of the Russian Academy of Sciences

The purpose of the conference is to discuss the role of members of the Russian Academy of Sciences – employees of the Institute of Experimental Medicine in the formation and development of biomedical sciences in Russia:

- biochemistry;
- virology;
- genetics;
- immunology;
- microbiology;
- morphology;
- general pathology;
- pharmacology;
- physiology.

The conference will take place on September 28-29, 2023 in the Large conference hall of the Federal State Budgetary Scientific Institution 'Institute of Experimental Medicine' (St. Petersburg, Kamennooostrovsky prospect, 71). Metro station 'Petrogradskaya'.

Conference duration is 2 days.

The format of the conference is mixed.

All reports will be broadcast online.

September 28, 2023

Registration from 8:30 a.m.

Conference starts at 09:30 a.m.

September 29, 2023

Conference starts at 10:00.

Глубокоуважаемые коллеги!

Приглашаем вас к участию в конференции, приуроченной к 300-летию юбилею Российской академии наук

Цель конференции — обсуждение роли членов Российской академии наук – сотрудников Института экспериментальной медицины в становлении и развитии медико-биологических наук в России:

- биохимии;
- вирусологии;
- генетики;
- иммунологии;
- микробиологии;
- морфологии;
- общей патологии;
- фармакологии;
- физиологии.

Конференция состоится 28–29 сентября 2023 г. в Большом конференц-зале Федерального государственного бюджетного научного учреждения «Институт экспериментальной медицины» (Санкт-Петербург, Каменноостровский пр., д. 71). Станция метро «Петроградская».

Продолжительность конференции: 2 дня.

Формат конференции — смешанный.

Все доклады будут транслироваться онлайн.

28 сентября 2023 г.

Регистрация с 8:30

Начало конференции — 09:30.

29 сентября 2023 г.

Начало конференции — 10:00.

Official website of the conference: academy300.iemspb.ru
Registration takes place on the website


Регистрация и трансляция на официальном сайте мероприятия:
academy300.iemspb.ru

Место проведения:

БОЛЬШОЙ КОНФЕРЕНЦ-ЗАЛ Института экспериментальной медицины
(Санкт-Петербург, Каменноостровский пр., д. 71), ст. метро «Петроградская»

Venue:

LARGE CONFERENCE HALL of the Institute of Experimental Medicine
(St. Petersburg, Kamennooostrovsky prospect, 71), metro station 'Petrogradskaya'



www.academy300.iemspb.ru
mailto: academy300conference@iemspb.ru